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1. Õppeaasta lõpu üritused 

2. Muudatused kooli personalis 

3. Jooksvad küsimused 

 

 

1. Õppeaasta lõpu üritused 

Direktor teeb ülevaate, missugused üritused on käesoleva õppeaasta lõpus: 

- uisutamine - kõik klassid käivad õppeaasta lõpus uisutamas; 

- viimase koolikella aktus, peale seda on õppetöö läbi ja jäävad ainult konsultatsioonid.  

- parimate õpilaste tunnustamine: tunnustatakse õpilasi, kes on osalenud olümpiaadidel, 

konkurssidel, spordivõistlustel jne. Kutsutud on nii õpetajad kui õpilased.  

- riigieksamid on perioodil 31.05-14.06 

- spordipäev 3.06 

- loovtööde kaitsmised on 5.06 ja 7.06 

- perepäev – 10.06 

- lõpuaktus 1.-8.klass 11.06 

- lõpuaktus 9.kl 20.06 

Õppejuht küsib, kas hoolekogu liikmed soovivad osa võtta perepäeva korraldamisest. Kui jah, 

siis peab sellest õppejuhile nädala jooksul teada andma. Perepäeval toimuvad erinevad töötoad 

ja tegevused, samuti on ka müügipunktid. Kutsutud on kodutütred, Tammeka jalgpallikool, 

tantsukool, Tervishoiu kõrgkool jne. Toimuba ka õpetajate tööde näitus. 

Hoolekogu liige Marge küsib, kas perepäeval toimuvad ka tavapärased koolitunnid. Õppejuht 

Kristel vastab, et see on õpetaja otsustada, samuti annab klassijuhataja teada, kui on vajalik laps 

koolilõunalt sellel päeval maha võtta. 

Hoolekogu liige Marge küsib, mis ajaks hinded peavad väljas olema. Õppejuht vastab, et 6. 

juuniks, kuna siis on õppenõukogu. 

Hoolekogu võtab info teadmiseks. 

2. Muudatused kooli personalis 

Direktor annab teada, millised muudatused on tulekul kooli töötajate seas. Kaks töötajat lähevad 

pensionile ja kaks töötajat vahetavad töökohta. Sügisest on vaja uut klassiõpetajat, füüsika 



õpetajat ja matemaatika õpetajat. Samuti on järgmisest õppeaastast plaan tööle võtta täiskohaga 

HEVKO, hetkel on tal ainult väike koht. Praegune õppejuht jätkab sügisest tööd täiskohaga. 

Hoolekogu võtab info teadmiseks. 

3. Jooksvad küsimused 

3.1 Hoolekogu esimees Mario Lementa teeb põgusa ülevaate toimunud seminarist, teemal 

kuidas õiget infot valeinfost eristada. 

3.2 Direktor räägib ülevaatlikult uuest õppekavast. Praegune õppekava on aastast 2011. Kõik 

Eesti üldhariduskoolid peavad oma õppekavasid uuendama hiljemalt 2024. aasta septembriks. 

Variku kooli uus õppekava on peaaegu valmis. Uus õppekava annab direktori sõnutsi suurema 

valikuvabaduse, kuidas tulemuseni jõuda. Lisandunud on ka lihtsustatud õppekava.  

Mario Lementa küsib, kes kuuluvad õppekava loomise meeskonda. Direktor vastab, et õpetajad 

on töörühmades kooliastmeti ja valdkonniti ning teevad ainekavasid. 

3.3 Hoolekogu liige Marge küsib, kuidas lõiminguga lood on, kas seda on võimalik teha? 

Õppejuht vastab, et lõimingut võiks alati rohkem olla. Hetkel on pigem vähem. Võimalikud on 

ainesisesed lõimingud, paralleeltunnid.  

3.4 Mario Lementa küsib, kui palju lapsi 1. klassi tuleb. Direktor vastab, et 56 õpilast, seega 

moodustatakse 3 väikest klassi. 

3.5 Mario Lementa küsib veel, kui palju muud liikumist õpilaste seas on? Direktor ütleb, et 

üldiselt vähe. Õpilaste arv sügisel jääb enam-vähem samaks nagu praegu. Juurde tuleb 7.d kl – 

5 õpilast Pärli koolist, kes õpivad riikliku õppekava järgi. 

3.6 Arutleti järgmise hoolekogu koosoleku teemade üle.  

Otsustati, et teemadeks on: 1) uus õppekava; 2) kokkuvõtted lõppenud kooliaastast 

Hoolekogu võtab info teadmiseks. 

 

Koosoleku lõpp kl 19.00 

 

 

Koosolekut juhatas: Mario Lementa /allkirjastatud digitaalselt/ 

Protokollis: Ülle Antson /allkirjastatud digitaalselt/ 

 


